
ZAPISNIK 

 
 
s 4. sastanka Predsjedništva Udruge bivših studenata i prijatelja Metalurškog 
fakulteta u Sisku (AMA-MEFS) održanog 22. listopada 2012. godine u 13 sati. 
 
 

Prisutni:  
prof.dr.sc. Ante Markotić, prof.dr.sc. Ankica Rañenović, Ivanka Boras, 
dipl.ing.Dragica Jekić, prof., Krunoslava Kosina–Milutinović, dipl.ing,             
dr.sc. Damir Hršak, izv.prof., mr.sc. Ivana Šimunović  
Nisu prisutni:  
prof.dr.sc. Faruk Unkić, prof.dr.sc. Jadranka Malina, Ivan Jandrlić,dipl.ing.   
 
 

 

 

DNEVNI RED 

     1. Izvješće blagajnika 
2. Aktivnost Udruge povodom Dana Metalurškog fakulteta (7. prosinac 
    2012.g.) 
3. Ostala pitanja. 

 
 
 

Ad.1. Blagajnica Udruge, mr.sc. Ivana Šimunović je izvjestila prisutne da je na 
dan 22. listopada 2012. u Udruzi 20 članova, a ukupno stanje blagajne iznosi 
1102,87 kn. 
 
 
Ad.2. Prof.dr.sc. Ante Markotić je upoznao prisutne sa sadržajem dopisa od 
strane Povjerenstva za osiguranje kvalitete Metalurškog fakulteta. Na sastanku 
održanom 27. rujna 2012., Povjerenstvo je raspravljalo i o djelovanju Udruge 
kao jednom od segmenata osiguranja i unapreñenja kvalitete na MF-u. Tom 
prilikom je zaključeno da je Udruga neaktivna te zatražen od predsjednika plan 
aktivnosti Udruge. 
 
Povodom Dana Metalurškog fakulteta, a u organizaciji Udruge, održat će se 
tribina pod naslovom „Sisak-industrijski grad“ koja bi obuhvatila razdoblje od 
početka 20.stoljeća do danas i viziju industrijskog razvoja grada. S tim u vezi  je 
zaključeno da se kontaktiraju direktor Državnog arhiva i g. B. Mesarić iz 
Gospodarske komore (prof. Markotić) te g. R. Maretić iz Sisak Projekta i gña A. 
Šeperac iz razvojne agencije Sisačko-moslavačke županije SIMORA (Krunoslava 
Kosina–Milutinović, dipl.ing.). Tribina će se održati na Metalurškom fakultetu u 
okviru protokola obilježavanja Dana fakulteta. 
 
Takoñer je prihvaćen prijedlog tradicionalnog druženja bivših studenata MF-a uz 
zajedničku večeru u hotelu „Panonija“ istog dana u 19 sati. Organizacija je 
povjerena Ivanki Boras, dipl.ing., a informiranje bivših studenata MF-a o tom 
dogañaju će preuzeti prof.dr.sc. Jadranka Malina i prof.dr.sc. Ankica Rañenović. 
 



Ad.3. U pripremi je organizacija tribine pod naslovom „Strategija nacionalnog 
obrazovnog sustava“ predviñena za siječanj 2013. 
 
 
Sljedeći sastanak Predsjedništva Udruge je predviñen za 12.11.2012 u 13 sati. 

 
 
Sastanak je završen u 14.15 sati. 
 
 
U Sisku, 23. listopada 2012. 
 
 
Zapisnik sastavila: 
 
prof.dr.sc. Ankica Rañenović  

 

 

                                                   Predsjednik Udruge bivših studenata i  

                                              prijatelja Metalurškog fakulteta u Sisku 

 

                                                               Prof. dr.sc. Ante Markotić 

                                                

 

 
 
 


